
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 27/2023

Aika: 24.10.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 149
kello 12:00 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Ella Koivisto
Sofia Ahola Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto

Poissa: Aino Ylänne Maiju Koponen

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 12:06.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Luhtamäki esitteli kirjamessujen liput. Koulu antoi kiltalaisille jaettavaksi

kirjamessujen lippuja. Luhtamäki vie kirjamessujen liput kiltahuoneelle
kiltalaisia varten.

5.2. Postissa tuli HalloweENG haalarimerkit.
5.3. Postissa tuli Betoni ja Tekijä-lehdet.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Raati oli saanut suullista palautetta siitä, että raati voisi päivittää tapahtumat
IK:n tapahtumakalenteriin.
Raati on saanut palautetta siitä, että kokousten uusimpia pöytäkirjoja ei ole
ollut nettisivuilla. Peltola lisää pöytäkirjoja nettisivuille.
Raati oli saanut nettisivuilla palautetta Puolihermannin alkoholittomasta
juomatarjonnasta.
Tornivaara kertoi, että olivat käsitelleet asiaa aikaisemmin jo Pasasen kanssa.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Martti kertoi, että elämä on auennut kun fluid dynamics on loppunut.
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Pasanen kertoi, että veli oli käymässä Helsingissä. Törmäsivät Maijuun
valokuvanäyttelyssä. Sunnuntaina Aalto Predatorsin treeneissä.
Peltola kertoi, että viime viikko meni Lappeenrannoissa.
Kontio kertoi, että kuuluu hyvää. Raskas viikonloppu ja väsynyt olo.
Luhtamäki kertoi, että oli koti kotona ja MAIKin vujut olivat mukavat.
Koivisto kertoi, että menee hyvin. Oli mukava viikonloppu.
Karvonen kertoi, että oli railakas viikonloppu.
Juvakka kertoi, että oli vauhdikas viikonloppu. Skipolin jonotusta sunnuntaina.
Ahola kertoi, että tentissä ei mennyt perjantaina hyvin. Kävi kokeilemassa
uutta raidejokeria. Säbäpeli sunnuntaina.
Tornivaara kertoi, että viikonloppuna retki Tampereelle ja sitten lippukunnan
syysretki. Viime viikonlopun vuosijuhlilla oli seikkailuja.

7.2. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
Ei edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneitä asioita.

7.3. Menneet tapahtumat
7.3.1. 110 ½ Hermanni ja sillis

Raati totesi yhteisesti, että oli erittäin hyvä tapahtuma.
Pasanen kertoi, että ruokaa riitti ja ihmiset kyselivät reseptejä
jälkeenpäin, mikä oli kiva.
Tornivaara sanoi, että huomionosoitukset pitäisi antaa niiden saajille
henkilökohtaisesti.
Pasanen kertoi, että sillis oli hyvä tapahtuma, mutta fukseja olisi voinut
tulla aikaisemmin järjestelemään tapahtumaa.

7.3.2. Raadin ja ISOvastaavien virkistys
Raati totesi, että oli todella hyvä tapahtuma. Jatkoille selvisi noin
puolet virkistykseen osallistujista.
Peltola mainitsi että olisi hyvä, jos ilmoitettaisiin aikaisemmin jos ei
osallistu suunniteltuun osaan ohjelmasta.

7.4. Vuosijuhlien drive
Martti kertoi, että huomautti vuosijuhlavastaaville siitä, että jakaa vuosijuhlien
kansion raadille ajoissa.

7.5. Raadin vaihto
Martti huomautti, että raadin vaihdon suunnittelu tulisi aloittaa ajoissa.
Raadin vaihdon ajankohdaksi päätettiin alustavasti 12.1.-14.1.
Puheenjohtajisto voi aloittaa suunnittelun, jotta ohjelma ei paljastu.

8. YHTEISET
8.1. II periodin vakiokokousaika

Tornivaara kertoi, että toisen periodin vakiokokousaika olisi tiistaisin klo 12.
8.2. Vuosijuhlaedustukset

8.2.1. Vuorimieskilta 76 24.11.
Päätös: Päätetään Elias Pasanen ja Sofia Ahola edustamaan
kiltaa Vuorimieskillan vuosijuhlille.

8.2.2. YRK 64 2.12.
Päätetään edustajat YRK vuosijuhlille myöhemmin.
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9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. IE-Perhe
10.1. pIKkujoulut

Pasanen kertoi, että pIKkujoulut on mystisessä paikassa 10.11. Bussi lähtee
18:02.
Tornivaara muistutti, että pIKkujouluissa on YIT sponsorointi ja näkyvyys.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. HalloweENG

Luhtamäki pyysi näyttämään videon tapahtumasta.
Koivisto kertoi, että kyseessä on HalloweENG bileet ja killoilla on pieni
budjetti tapahtumaan ja osallistujilta pyydetään osallistumismaksu.
Sisäänpääsy toimii haalarimerkillä ja tapahtuma on 30.10.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. RAHA-ASIAT
13.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 2) olevat laskut ja kulukorvaukset.

14. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. OPINTOTOIMIKUNTA
15.1. Akateemisen komitean kokous

Ahola kertoi, että eilen oli kokous. Isoin teema oli valmistuminen ja miksi
opiskelijat eivät valmistu viidessä vuodessa. Keskustelua heräsi siitä miksi
vuoden 2020 jälkeen valmistuneiden määrä on laskenut. Kokoukseen
osallistuvat luulivat, että ihmiset opiskelisivat enemmän koronan aikana.
Ahola kertoi myös, että ymmärrettiin opiskelijoiden heikkoa taloustilannetta,
mikä oli positiivista.

15.2. Abisitsit
Ahola kertoi, että käsiteltiin Insinööritieteiden korkeakoulun kiltojen
opintovastaavien kanssa tapahtumasta saatua palautetta.

15.3. KIK-IK-alumnisitsit
Ahola kertoi henkilöstä, jonka pääsy alumnisitseille on estetty vedoten
turvallisemman tilan ohjeisiin. Henkilö on ilmoittautunut Koneinsinöörikillan
listoilta, joten Koneinsinöörikilta on tehnyt päätöksen evätä henkilön
osallistumisen tapahtumaan. Henkilö on valittanut asiasta AYY:lle.

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. SAT virkistys

Martti kertoi, että virkistyksenä on Hot Joogaa. 22.11.
16.2. Arkistointi



Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 27/2023

Martti kertoi, että arkistoa varten voisi kerätä haalarimerkkejä tai muita asioita
tapahtumista joulukuuhun mennessä.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ahola kertoi, että RIL-nuorten gaalaillassa on vielä runsaasti paikkoja jäljellä,

joten sitä pitäisi mainostaa myös vanhemmille opiskelijoille.

19. M.E.T.A.
19.1. Tornivaara kertoi, että Kokoomusopiskelijat ovat kyselleet vuokraa killan

Suomen lipusta. Sovittiin vuokrahinnaksi 50 €.
19.2. Kontio kertoi, että yksi lasku unohtui liitteeltä 1. Lisättiin lasku Liitteeseen 2.
19.3. Luhtamäki kysyi, että voisiko viedä lahjaksi uudet haalarit TARAKin vujuille.

Tornivaara vastasi, että voidaan viedä yhdet haalarit.
19.4. Luhtamäki kysyi mielipiteitä raadin virkistyksestä Lapissa. Raati keskusteli

asiasta ja päätyi siihen, että etelämpänä voisi olla suotuisampaa. Sovittiin
alustavasti Tahko kohteeksi aikavälille 11.12-15.12.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous on viikon päästä vakiokokousaikaan tiistaina klo 12.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 13:41.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 24.10.2023
Otakaari 4 LIITE 2
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 24.10.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Tetiana Porokhivnyk Fuksiryhmän kuluja 50,00

Matti Viitanen Killan kesäkisoihin tarvikkeita 41,63

Liisa Ryhänen Vujuedustus 40,00

Matti Viitanen IK:n futsalin kausimaksu 206,54

Matti Viitanen Engijengin kausimaksu 206,54

Alex Kozorenko Vujuedustus 49,50

Espoon kaupunki Jäähallin varausmaksu 15,00

AYY Tilavuokrat 2090,00

Arkitilat Oy Pikkujoulusauna 740,00

Radicenter Webhotellin vuosimaksu 120,12

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio



IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


